



**BULLETIN OF
TAICHUNG DISTRICT AGRICULTURAL RESEARCH AND
EXTENSION STATION, MINISTRY OF AGRICULTURE**

No. 169

December 2025

農
業
部
臺
中
區
農
業
改
良
場



農業部臺中區農業改良場
研究彙報

第169期

中華民國 114 年 12 月

ISSN 0255-5905

CONTENTS

- Effects of Applying Different Boron Concentrations on the Growth of Shoots in Grafted Pears..... Huei-ling Liu and Ching-Mu Hsu... 1
- Study on the Cognitive and Behavioural Intentions of Agricultural Personnel towards Zero Net Agricultural Emissions..... Shih-Fang Chen and Pei-Jen Chen...13
- Establishment of a Modified Growing Degree Day Prediction Model for Broccoli in Taiwan's Subtropical Climate.....Chia-Wei Chang, Chin-Yuan Chang, Yu-Chen Hung and Wei-Ling Chen...35
- Effects of intermittent irrigation treatments on growth characteristics and yield of rice varieties TNG71 and TN..... Chi-Shiou Kuo, Yi-Chien Wu...53
- Development of an automated passion fruit grading system integrating deep learning and multi-object tracking technologies..... Hsin-Chang Chen, Yu-Chen Hung, Chin-Yuan Chang and Chia-Wei Chang...87
- Optimization of Urediniospore Germination Conditions of Grapevine Rust for Fungicide Efficacy Evaluation..... Yung-Feng Ho and Ching-Ching Hsu...109

目 次

- 高接梨施用不同濃度硼對新梢生長之影響.....劉惠菱、徐錦木... 1
- 農業人員淨零排放認知與行為意向之研究.....陳世芳、陳蓓真...13
- 建立適用於臺灣亞熱帶氣候區之青花菜修正積溫預測模型.....
.....張佳偉、張金元、洪榆宸、陳葦玲...35
- 乾溼交替灌溉處理對水稻台農71號與台南11號生長特性與產量之影響.....
.....郭芝秀、吳以健...53
- 整合深度學習與多目標追蹤技術於百香果自動化篩選系統之研製.....
.....陳信彰、洪榆宸、張金元、張佳偉...87
- 葡萄銹病夏孢子發芽之影響因子與殺菌劑抑制效果評估....何湧峰、許晴情...109

研
究
彙
報
第
一
六
九
期

TAICHUNG DISTRICT AGRICULTURAL RESEARCH AND
EXTENSION STATION, MINISTRY OF AGRICULTURE
Tatsuen Hsiang, Changhua, Taiwan, Republic of China



中
華
民
國
一
一
四
年
十
二
月

農業部臺中區農業改良場 編印
彰化縣 大村鄉